
Intervju   

 

Erna Mujadžić Trako, dobitnica Oskara znanja  
 
 
 

  
09.veljače 2022. intervjuirala sam učenicu 7.b razreda Osnovne škole Tone Peruška koja već 
treću godinu za redom osvaja sjajne rezultate na natjecanju iz Islamskog vjeronauka.  

 

-Predstavi se našim čitateljima. 
-Moje je ime Erna Mujadžić Trako, imam trinaest godina, učenica sam sedmog razreda. 

 

-Čime se baviš?  
-U slobodno vrijeme bavim se plesom, koji treniram od svoje treće godine. Jako volim ples, 
ništa drugo nisam probala, ali me iskreno ni ne zanima.   
 
-Koji ti je najdraži predmet?  
-Vjeronauk, svakako, ali i kemiju dosta volim iako sam ju tek dobila.  
 
-Kada si otkrila svoje zanimanje za vjeronauk i vjeru?  
-Od prvog sam razreda išla na vjeronauk, a natjecanja počinju tek u petom razredu, tako sam 
prve četiri godine jednom tjedno išla na vjeronauk te me u petom razredu moja mentorica, 
Sadžida Jukan, pozvala na natjecanje.  
 
-Možeš li opisati i objasniti to prvo natjecanje u petom razredu, kako si se pripremala, kako 
si se osjećala i kako je sve to teklo?  
-Pripremala sam se s učiteljicom u školi i učila gradivo iz udžbenika, a odlazila sam i na 
dodatne satove u džamiju. Kako postoje tri razine natjecanja (školsko, županijsko i državno) 
krenula sam se pripremati za školsko koje je najlakše. Kada sam prošla dalje, mentorica me 
nastavila pripremati za županijsko. Voljela bih naglasiti koliko mi je značila i bila potrebna 
njezina pomoć i koliko je ona pridonijela mojim uspjesima. Tada sam na županijskom došla 
prva te sam se odmah krenula pripremati za državno. Ispit sam pisala u školi zbog pandemije. 
Državno je vrlo teško jer se za natjecanje mora naučiti cijeli udžbenik te Sura iz Kur’an-a. 
Tijekom priprema za državno natjecanje svakodnevno sam odlazila, čak i vikendom, u 
Džamiju po sat-dva i zbilja uložila velik trud u pripremu. Nažalost, došla sam treća u državi jer 
su mi slučajno dali ispit za šesti razred umjesto za peti što sam tek naknadno shvatila.  
 
-Kako je prošlo natjecanje u šestom razredu?  
-Pripreme su tekle isto kao i u petom razredu, jedan sat tjedno u školi, te dodatni satovi u 
Džamiji. Školsko natjecanje bilo je održano 16.02.2021. i na njemu sam stigla prva, županijsko 
je bilo održano 01.04.2021. te sam i na njemu bila najbolja, a državno 25.05.2021. na kojemu 
sam također osvojila prvo mjesto i bila vrlo zadovoljna svojim uspjehom i uloženim radom, 
trudom i vremenom. Tada sam kao prva u državi osvojila OSKAR ZNANJA. Bila sam vrlo 
zadovoljna sobom i time da sam pokazala svoje znanje koje je rezultiralo odličnim 
uspjesima.   
 



-Ideš li i ove godine te kako se i koliko pripremaš?  
-Idem, natjecanje je ove godine bilo (školska razina) 08.02.2022. Pripremala sam se u školi jer 
imamo vjeronauk nulti sat srijedom. Za školsko je ove godine bilo prvih pedeset šest stranica 
u udžbeniku.  
 
 
-Kada se ove godine održava županijsko natjecanje?  
-Županijsko natjecanje održat će se 15.03.2022.  
 
-Što misliš, hoćeš li i ove godine ostvariti sjajne rezultate?  
-Uvjerena sam da hoću i da ću sigurno ići na županijsko. Puno sam se trudila i radila i ove 
godine i vjerujem da će se to pokazati odličnim rezultatom.  
 
-Jesi li ikada izgubila motivaciju, interes i što bi te tada potaknulo da nastaviš?  
-Ne, nikada nisam izgubila motivaciju niti interes jer mi je zbilja stalo i volim i poštujem svoju 
vjeru te me nije trebalo poticati. To je nešto što zbilja želim i volim raditi pa mi ne treba 
nikakva dodatna potpora i motivacija. Nikada nisam niti osjetila da želim odustati ili da mi je 
previše. Volim i želim to I drago mi je kada vidim da i drugi to žele i vole.  
 
-Što ti je najdraže u tvojoj vjeri?  
-Najviše mi se sviđa stav prema ženama. Žena je vrlo dragocjeno biće, volim vidjeti žene 
svoje vjere kada nose hidžab odnosno kada su pokrivene jer zbilja poštujem takav način 
odijevanja. Također bih voljela, kada se budem osjećala spremnom na to, biti jedna od tih 
žena. To mi je nešto posebna, to cijenim i poštujem.  
 
-Ima li nešto što ne podržavaš ili ti se ne sviđa u Islamu?  
-Nema, to je moja vjera i podržavam i poštujem sva njena pravila.  
 
-Što ti je bilo najteže, a što ti je bila najveća motivacija?  
-Najteže mi je bilo uskladiti školu, obaveze, ples i pripreme za natjecanje jer sam odlična 
učenica, a škola sama po sebi zahtijeva mnogo truda i rada.   
 
-Jesi li zadovoljna svojim uspjesima i svojim radom?  
-Vrlo sam zadovoljna i ponosna na sve što sam postigla u svojih trinaest godina i ništa ne bih 
mijenjala.  
 
-Drago mi je bilo razgovarati s tobom, vidimo se!  
-Vidimo se!  
  
                                                     
                                                                                                                              Maria Andrić, 8.a  
 


